TFTA Members Meeting & 7th Directors and Supervisors Election Bill Chen & Jimmy Chang Elected as New Chairman and Deputy Chairman

Congrats! 恭賀!!

TFTA会员大会暨第七届理监事改选 陈建宇、张益在 荣获本届正副理事长

by Tanya Shih, Fastener World 文/惠达施淳真

Taiwan Fastener Trading Association (TFTA) held the members meeting and biennial election of TFTA directors and supervisors at the conference hall of Queen Plaza Hotel in Tainan on Dec. 4th. The newly elected directors and supervisors in the 7th term and other 250 TFTA members attended the event. As former Chairman Bill Chen was unable to attend the event this time, he authorized the founding president of TFTA James Su and the 6th chairman Jim C. N. Chen to host the meeting. TFTA is a well-established organization with normal operation. The election began at 3 o'clock in the afternoon and took around 4 hours from voting to ballots counting, under the witness and assistance of directors, supervisors, and consultants.

社团法人台湾区螺丝贸易协会(以下简称TFTA)於2015年12月4日在台南桂田酒店国际会议厅举办会员大会暨两年一度的理监事改选,同日并由初出炉的新任暨第七届理监事们推举新任理事长,现场约有250名来自全台湾的会员出席盛会。陈建宇理事长因逢家事不克出席会议,特情商委由创会会长苏深贤顾问及上届理事长陈俊男顾问代为主持会议,由於TFTA已经是体质相当健全、运作步入常轨的社团,改选仪式自下午3点会员报到後即刻开始,投票到开票总流程历时约4小时,选举全程在理监事及顾问团的协助下顺利进行。

